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Protokół Nr 13/2019/VIII 

z posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury i Kultury Fizycznej 

Rady Gminy Tarnowo Podgórne  

odbytego w dniu 20 listopada 2019 roku 

 

Miejsce posiedzenia: teren budowy Zespołu Szkół Technicznych w Tarnowie Podgórnym 

Godzina rozpoczęcia posiedzenia: 15:10 

Obecni członkowie Komisji:  

Marcin Kobos – przewodniczący Komisji 

Karolina Modzelewska – członek Komisji 

Dorota Barełkowska – członek Komisji 

Damian Skwierzyński – członek Komisji 

Przemysław Szamrej – członek Komisji 

Łukasz Grewling – członek Komisji 

 

Goście: 

Ewa Noszczyńska-Szkurat – I Zastępca Wójta  

Oskar Cierpiszewski – Sekretarz Gminy 

Mariusz Lach – Koordynator Budowy  

Piotr Klepacki – Kierownik Budowy 

Elżbieta Szymkowiak – Radna Gminy 

 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

 

Porządek obrad jest następujący:  

1. Otwarcie posiedzenia Komisji.  

2. Stwierdzenie quorum.  

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Zaznajomienie się z etapem budowy Zespołu Szkół Technicznych w Tarnowie Podgórnym 

5. Omówienie projektu uchwały dotyczącej ustalania regulaminu wynagradzania nauczycieli 

szkół, dla których organem prowadzącym jest Gmina Tarnowo Podgórne. 

6. Wolne głosy i wnioski.  

7. Zakończenie obrad. 

 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji. 

• Posiedzenie otworzył Marcin Kobos – Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Kultury 

Fizycznej. 
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• 2. Stwierdzenie quorum. 

Przewodniczący stwierdził quorum wymagane do odbycia obrad. 

 

• 3. Przyjęcie porządku obrad. 

• Przewodniczący Komisji przedstawił porządek obrad. Wszyscy członkowie komisji 

jednogłośnie przyjęli porządek obrad.  

•  

4. Zaznajomienie się z etapem budowy Zespołu Szkół Technicznych w Tarnowie 

Podgórnym 

Koordynator budowy – Mariusz Lach oraz kierownik budowy – Piotr Klepacki oprowadzili 

członków Komisji omawiając poszczególne części obiektu. Komisja zapoznała się ze stanem 

wykończenia hali sportowej, sal lekcyjnych, sali do sportów walki, sali fitness z lustrami oraz 

pomieszczeń dla pracowników administracji. W głównej hali sportowej zamontowane będą 

składane trybuny. Wielkość hali umożliwia rozegranie meczu w piłkę ręczną, będzie istniała 

możliwość przedzielenia jej w połowie, aby utworzyć dwa boiska do koszykówki. Członkowie 

Komisji zapoznali się również z planowanym zagospodarowaniem terenu wokół budynku. 

Radni obejrzeli miejsce, w którym będzie znajdować się zewnętrzne boisko sportowe, 

bieżnia, toalety zewnętrzne oraz parking.  

Radna Karolina Modzelewska zapytała o postępy prac budowlanych. Kierownik budowy 

odpowiedział, że ogólnie są zadowoleni z postępu prac, część prac udało się wykonać 

szybciej, a część trochę wolniej. Radna Dorota Barełkowska zapytała, czy były większe 

zmiany w stosunku do projektu. Kierownik budowy odpowiedział, że zmiany były, ale 

dotyczyły kwestii instalacyjnych, a nie architektury. 

 

• 5. Omówienie projektu uchwały dotyczącej ustalania regulaminu wynagradzania 

nauczycieli szkół, dla których organem prowadzącym jest Gmina Tarnowo Podgórne. 

• Projekt uchwały omówiła I Zastępca Wójta – Ewa Noszczyńska-Szkurat. I Zastępca Wójta na 

wstępie powiedziała, że zmiany regulaminu dotyczą zmiany wysokości stawek dodatków 

funkcyjnych. Pani Ewa Noszczyńska-Szkurat poinformowała członków Komisji, że 

obowiązująca uchwała jest z 2009 roku, co oznacza, że przez 10 lat stawki wynagradzania 

nauczycieli nie były zwiększane. W sierpniu br. dodane zostało wynagrodzenie funkcyjne dla 

dyrektora Zespołu Szkół Technicznych oraz dodatek za wychowawstwo. W uchwale z 2009 

r. dodatki określone zostały procentowo od najniższego wynagrodzenia, ale w związku z 

wprowadzeniem przez Rząd stawki w wysokości 300 zł  to postanowiono dodatek określany 

procentowo zamienić na stawki kwotowe. W związku z powstaniem Zespołu Szkół 

Technicznych w regulaminie dopisane zostały nowe stanowiska pracy: kierownik warsztatu 

szkolnego, kierownik pracowni w szkole branżowej i kierownik szkolenia praktycznego. 
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I Zastępca Wójta wyjaśniła, że w opinii przesłanej przez Związek Zawodowy znalazł się 

zarzut, że stawki powinny być procentowe. W odpowiedzi wystosowane zostało pismo, że 

jest to spowodowane wprowadzeniem przez Rząd dodatku w wysokości 300 zł - podanego 

kwotowo. 

• Odpowiadając na pytanie Radnej Doroty Barełkowskiej, Pani Ewa Noszczyńska-Szkurat 

powiedziała, że stawki zostały podniesione kwotowo, w przeliczeniu na procenty dodatek dla 

dyrektorów i wicedyrektorów wyniósł około 10%, dla pozostałych pracowników około 15%, a 

dla opiekunów stażu dodatek zwiększono trochę więcej niż 15%, tak aby zaokrąglić kwotę do 

100 zł.  

• Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie 

ustalania regulaminu wynagradzania nauczycieli szkół, dla których organem prowadzącym 

jest Gmina Tarnowo Podgórne. Członkowie Komisji jednogłośnie wydali pozytywną opinię 

dla projektu.  

 

6. Wolne głosy i wnioski. 

Radny Łukasz Grewling zapytał czy w każdej szkole sprzątaczki dostają takie samo 

wynagrodzenie. I Zastępca Wójta odpowiedziała, że wynagrodzenie podstawowe jest równe, 

różnica polega tylko na wysokości udzielanych dodatków związanych np. z różną wysługą 

lat. Odpowiadając na pytanie Radnego Przemysława Szamreja, Pani Ewa Noszczyńska-

Szkurat poinformowała członków Komisji, że plac zabaw w Lusowie znajdujący się na terenie 

szkoły jest zamknięty, ponieważ Państwowa Inspekcja Sanitarna kazał zamknąć obiekt ze 

względu na zniszczoną, niebezpieczną nadwichnie na terenie placu zabaw.  

 

7. Zakończenie obrad. 

Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Kultury Fizycznej – Marcin Kobos o godz. 16:00 

zamknął posiedzenie. 

 

Przewodniczący 

Komisji Edukacji, Kultury i Kultury Fizycznej 

/-/ Marcin Kobos 

 

 

 

 

Protokołowała:  

Joanna Chwiałkowska 

 

 

 


